
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 190123 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Konferencelokalet v. kontorgangen 

Deltagere SB og ledelse: Charlotte, Kirstine, Malene, Charlotte, Tonning, Benedikte, Kristina og Maja 
Afbud fra: Torben, Birger, Gustav, Malak 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

17.30-17.50 Spisning og godkendelse af 
dagsorden 

 Charlotte  

17.50-18.00 Nyt fra elevrådet Information Charlotte Elevrådet er på roadshow 
og i næste uge har vi 
besøgsdage.  
 
Kirstine kan ikke deltage i 
hele ansættelsesforløbet, 
men sidder med i udvalg og 
i 2. runde.  

18.00-18.30 Årsmøde  Planlægning af årsmødet Charlotte  
 

1) Hvad har vi 
arbejdet med i år? 

2) Hvad vil vi gerne 
arbejde med? 

3) Der bliver ledige 
pladser – reklame.  

4) God oplægsholder 
samt drøftelse. 

 
Vi rykker det til april/maj. 
 
Årsmødet er en skal-ting, 
men vi vil gerne skabe 
synlighed samt give faglig 
viden til forældrene.  



 
Forslag til oplæg: 
 
Digitalisering 
Mental sundhed hos unge 
Ændret forældre – og 
ungegruppe – hvordan er 
det gode samarbejde? 
Unge og 
undervisningsparathed 
Forældrekultur på 
Campusskolen – hvad er 
min rolle som forælder? 
Forældrerollen i de unges 
digitale verden 
 
Dato: 10. maj 
 
Arbejdsgruppe: Kristina, 
Charlotte, Tonning og 
Malene.  
 

18.30-19.50 
Inkl kaffepause 

Antimobbestrategi og trivsel Næste del af processen Charlotte, Charlotte og 
Kirstine 

Vi har gennemgået det 
første udkast af 
antimobbestrategien.  
 
Ift. håndtering af mobning 
vil arbejdsgruppen gerne 
have sendt håndtering af 
slåskampe tilsendt som 
inspiration.  
 
Gennem undervisning: 
- Klassemøde mindst en 
gang om måneden 
-Trivselstime på skemaet 
på 7. årgang 
-Indflydelse og 



medbestemmelse kan 
udfoldes til at omhandle 
årsplaner, forløb, 
materialevalg og 
arbejdsformer. Bekymring 
ift. indvirkning på lærernes 
planlægning.  
- Kan eleverne være 
medbestemmende på 
indhold på en temauge? 
-”Kort introduktion…” 
hvordan hænger det 
sammen med anti-
mobbestrategi? Det er 
taget direkte fra elevrådet.  
Det er relevant ift. 
kedsomhed og mobning.  
-Opmærksomhed på, at 
det ikke kun er 7. årgang, 
der skal styrke 
klassefællesskabet.  
-1. pind kan laves om til at 
alle klasser har en 
trivselstime.  
-Valgfag… ”på tværs af 
klasser”. 
-Kan vi arbejde videre med, 
hvad indflydelse og 
medbestemmelse egentlig 
er? Skal vi være enige i 
definitionen af ordene? 
Opmærksomhed på, 
hvordan eleverne har 
medbestemmelse. 
 
I frikvarterer:  
- Aktivt deltagende lærere i 
pauserne = hvor meget skal 



lærerne deltage i 
aktiviteterne? 
- Vi skal huske 
tilsynspligten.  
-Skal vi prioritere at nogle 
lærere har en pædagogisk 
aktivitet? 
-Man må ikke gå på besøg i 
hinandens bygning. 
 
Fritidsinstitution: 
- Vi besøger UngRingsted 
for at præsentere deres 
tilbud.  
-UngRingsted præsenterer 
deres materiale.  
- Sætningen skal sluttes 
efter UngRingsted.  
 
Digitale medier: 
- Forældreperspektivet 
-Lærerteam, der skal stå 
SSP 
- ”Man må ikke dele 
billeder uden samtykke”. 
-Skal der stå center for 
digital pædagogik 
 
Samarbejde med forældre: 
-Kan vi være mere skarpe 
ift. forventninger til 
forældre ”Vi forventer”. 
-Vi forventer forældres 
aktive hjælp og deltagelse 
ved konflikter.  
-Trivselsregler ”Forældre 
bakker op om det”. Kan det 
sendes hjem til forældrene 



på Aula? 
 
Særlige arrangementer: 
-Det forventes at 
forældrene arrangerer det.  
 
Der kvitteres for et rigtig 
godt stykke arbejde.  
 
Der nedsættes en 
arbejdsgruppe, der 
arbejder videre: 
 
Benedikte, Kirstine, Kristina 
og Gustav. 
 
Hvilken rækkefølge 
behandler vi retningslinjen 
i – det drøfter 
arbejdsgruppen.  

19.50-20.20 Nyt fra ledelsen Orientering om fravær i 
organisationen. 
 
Orientering om databrud 
og konsekvenser her. 
Bestyrelsens input til 
fremtidig arbejdsgang 
ønskes.  
 

Valg af udbyder til 
skolefoto. 

Kristina Der har været fravær og 
ustabilitet i efteråret.  
Der har været opsigelser, 
sygdom og barsler.  
 
Vi har ved opsigelser ret 
hurtigt kunne besætte 
stillinger.  
Der arbejdes benhårdt 
med at stabilisere ift. 
fraværet og vi får hjælp af 
HR-afdelingen.  
 
Kunne der være mulighed 
for at lave lektiecafe i de 
situationer, hvor eleverne 
sendes hjem.  
 



Der har været databrud. 
Når vi har inviteret til 
elever, der er parate til 
andet, så har vi inviteret 
flere ind, og derved kan 
man se, hvem der er 
parate til andet.  
Der skal ændres praksis.  
Og derved så bliver man 
indkaldt til en dato og et 
tidspunkt. Man kan ikke 
selv vælge tidspunkt.  
 
Vi har fået forelagt 3 
fotofirma.  
Studie308 anbefales som 
ekstra tilbud.  
Ledelsen tager en 
beslutning herfra.  

20.20-20.30 Evt. 
 
 
Punkter til næste møde 

Husk Åbent Hus den 26/1 
  
 
Meddelelsesbogen 
 
Brobygningskoncept 

Charlotte 
 
 
Charlotte 

Malene, Torben, Charlotte, 
Birger og Charlotte har 
meldt sig til at deltage.  
 
 
 

 
 


